
HUJO, kokous 4 / 2020 11.6.2020 klo 10.00 Teams 

Läsnä: Linna (4/4) Colliander (4/4), Koivula (4/4), Heikinheimo (3/4), Forsten (4/4), Laurinen (2/4), Pekkala 
(4/4), Herd (4/4) Takkula (4/4) Ehrnrooth (4/4), Laine (3/4), Wuorimaa (2/4). 

1. Avaus. PJ avasi kokouksen klo 10.05 
2. Edellisen kokouksen pöytäkirja on hyväksytty ja julkaistu 
3. Budjetti 2020  
4. Toimintasuunnitelma 2020, kärkihankkeet – SRL urheilun projektit 

 
Keskusteltiin aluevalmennuksen kehittämisestä ja nykytilanteesta. Aluevalmennusten talous tulee 
saada kuntoon ja urheilullinen taso nostettua. 

5. Lajiraportit, Arvokisahankkeet ja kehitysehdotukset: 

Yleisiä kehitysehdotuksia ja huomioita: 

Lajit:  

ESTE: - 

PARA: Tanja Takkula esitteli lajiraportin. Pararatsastajat keskittyvät paralympialaisiin ja muihin 
arvokilpailuihin. Valmennus on hyvin organisoitu. 

 
KOULU: Keskusteltiin lajin maajoukkuetoiminnasta ja Top Dressage Finland -toiminnasta. Maria Colliander 
kaipaa selkeämpää rakennetta toimintaan. Päätettiin kutsua TDF:stä Mia Stellberg ja Janne Bergh 
palaveriin Maria Collianderin, Antti Linnan ja Jutta Koivulan kanssa yhteispalaveriin eri toimijoiden roolien 
selventämiseksi. 

 

KENTTÄ: - 
 

REINING: - 
 

VALJAKKO: Näillä näkymin yksiköiden MM-kilpailut järjestetään Paussa Ranskassa lokakuun lopulla. 
Osallistuminen vaatii voimakkaita panostuksia, koska kilpailukausi jää tavanomaista lyhyemmäksi 
koronapandemian takia. Maajoukkuevalmentajan valinta etenee jo kesäkuussa. 
 
VIKELLYS: Oona Pekkala esitteli lajin tilannetta. Lajin taso on noussut valtavasti parin viime vuoden aikana, 
nuorimmissa ikäryhmissä on paljon potentiaalisia nousijoita. Joukkuekilpaileminen ei ole yhtä aktiivista kuin 
yksilökilpaileminen. Iso osa kilpailevista vikeltäjistä osallistuu myös kansainvälisiin kilpailuihin. Yli puolet 
laukassa kilpailevista vikeltäjistä starttaa vuosittain myös kansainvälisesti. Kilpaileminen ulkomailla 
tapahtuu pääasiassa lainahevosilla, jolloin haasteena on hevosten taso. 2020 arvokisat ovat peruuntuneet. 
Maajoukkuevalmennus on toiminut kohtalaisen hyvin, mutta on vaikeaa saada hyvä sitoutunut 
maajoukkuevalmentaja Suomeen. Kilpailutoimihenkilöistä on jatkuva puute. Kansainväliset kilpailut on 
pidetty Suomessa viimeksi 2017, kansainvälisten kilpailujen järjestäminen on taloudellisesti hyvin 
haastavaa. 
 
 
MATKA:  

6. Valmennusasiat, KV valmentajat 2020 ja valmentajasopimukset 



7. To do list.  
8. Muut asiat.  
9. Kokouksen päättäminen ja seuraava kokous 

• PJ päätti kokouksen klo 11.08 
• Seuraava kokous: 4.8. klo 10.00. 


